

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: D'accorder ladite autorisation.

35.—(26263) Soumise une communication de M. E. Major, offrant de vendre des automobiles à la Ville.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'informer M. Major que la Ville n'a pas besoin d'automobiles pour le moment.

36.—(26276) Soumise une communication de MM. Lyman & Dunlop, au sujet des cotisations d'égouts, de la "Canadian Cottons Limited".

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer au Trésorier de la Cité pour rapport.

37.—Soumis un rapport du Trésorier de la Cité, recommandant le vote d'un crédit de \$2,000, pour pourvoir au paiement de la taxe spéciale imposée par le Gouvernement Fédéral sur les chèques et sur les lettres expédiés.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De recommander au Conseil le vote de ladite somme pour les fins ci-dessus.

38.—Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant le vote d'un crédit de \$1,000, pour le paiement des honoraires des Régistrateurs, pour les informations qu'ils donnent aux officiers de la Cité.

39.—(26255) Soumise une communication de l'Eglise Méthodiste St. James, sollicitant une entrevue avec le Bureau.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'inviter les réquerants à rencontrer les Commissaires lundi, le 12 du courant, à midi, dans le cabinet de Son Honneur le Maire.

40.—Soumise une communication de Son Honneur le Maire, de Cartierville, au sujet de la question des tramways.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De déposer au dossier de la question des tramways.

41.—Soumise une communication de MM. E. A. Cole & Co., au sujet de l'occupation de la propriété No 311 rue Saint-Paul.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De référer au Surintendant des Edifices Municipaux pour rapport.

42.—Soumise une communication de M. Emile Thibault, au sujet de la maladie de M. John Currie.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: D'informer M. Thibault que M. Currie se rétablit et qu'il doit reprendre son service.

43.—Soumis un rapport au Conseil, recommandant de voter un crédit de \$900 pour l'achat et l'entretien d'un bateau à gazoline, pour le transport des employés de l'île Sainte-Hélène.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De transmettre ledit rapport au Conseil, en recommandant de voter ladite somme de \$900, à être prise, par virement, sur le crédit voté pour l'enlèvement de la neige (Snow Special).

44.—Soumis un rapport au Conseil, recommandant de voter \$14,516 pour les Terrains de Jeux.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De recommander au Conseil de voter ladite somme, à être prise, par virement, à même le crédit voté pour l'enlèvement de la neige (Snow Special).

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: To grant said leave of absence.

35.—(26263) Submitted a communication from Mr. E. Major, offering to sell automobiles to the City.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That Mr. Major be informed that the City does not need any automobiles at the present time.

36.—(26276) Submitted a communication from Messrs. Lyman & Dunlop, re sewer assessments charged to the Canadian Cottons Limited.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be referred to the City Treasurer for a report.

37.—Submitted a report from the City Treasurer, recommending that an appropriation of \$2,000 be voted to pay the special tax imposed by the Federal Government on cheques and letters.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That a report be made to Council, recommending that said sum be voted for the above purposes.

38.—On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That a report be made to Council, recommending that a sum of \$1,000 be voted to pay the Registrar's fees, for information supplied to the City officials.

39.—Submitted a communication from the St. James Methodist Church, asking for an interview with the Board.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the petitioners be invited to meet the Commissioners on Monday, the 12th instant, at noon, in the Office of His Worship the Mayor.

40.—Submitted a communication from His Worship the Mayor of Cartierville, anent the Tramway question.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be attached to the documents re Tramway question.

41.—Submitted a communication from Messrs. E. A. Cole & Co., anent the occupancy of property No. 311 St. Paul street.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the same be referred to the Superintendent of Municipal Buildings, for a report.

42.—Submitted a communication from Mr. Emile Thibault, anent Mr. John Currie's illness.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That Mr. Thibault be informed that Mr. Currie is recovering and will resume his duties.

43.—Submitted a report to Council, recommending that an appropriation of \$900 be voted for the purchase and up-keep of a yacht for the conveyance of employees to St. Helen's Island.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That said report be transmitted to Council, with a recommendation that said sum of \$900 be charged against the appropriation voted for the removal of snow (Snow Special).

44.—Submitted a report to Council, recommending that a sum of \$14,516 be voted for playgrounds.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: To recommend to Council that said sum be voted, the same to be charged against the appropriation voted for the removal of snow (Snow Special).